

Applicant Declaration 申请方声明

- A. **'Applicant and all (if any) multiple manufacturing sites'** (hereinafter: **'We'**) confirm and understand that acknowledgment of this Form and its appendix would be part of the Certification Contractual Agreement between ASCP and the Company.
“申请方和所有(如有)多场所”(以下简称“我方”)确认并理解本表及其附件将是 ASCP 和公司之间认证契约协议的一部分。
- B. We herewith declare the information/ data stated in this form and appendix are correct.
我方在此声明本表及附件所有信息/ 数据真实正确。
- C. We accept the conditions of the ASCP certification program for ASCP Mark and/or other ASCP's certification program, and Terms and Conditions of ASCP.
我方承认接受 ASCP 的 ASCP 标志认证方案, 和(或)其它认证方案条款, 和 ASCP 的条款和条件。
- D. We accept the conditions of the applied Standard Mark and/or Symbol, and its other Terms and Conditions.
我们接受申请标准的标志和/或标识的条件及其其他条款和条件。
- E. We confirm that products from all multiple manufacturing sites (if any) are identical.
我方并藉此声明及保证于各列名制造厂所生产产品(如有)之一致性。
- F. We understand that inadequate documentation and information required will result in a delay in our certification application.
我方知晓, 所需的文件和信息不充分将导致我们的认证申请的延迟。
- G. We understand and agree to comply with the applied Standards and any future updates, once the certification process is initiated.
我们理解并同意, 一旦认证过程启动, 遵守所应用的标准和任何日后的更新。
- H. We understand and agree note that payment is non-refundable, that is, payment is due regardless of the outcome of certification.
我方知晓并同意付款是不可退的, 也就是说, 无论认证结果如何, 都应付款。
- I. We understand knowingly making a false statement on this application will lead to the termination of the Certification and Certificate
我们理解在此申请上故意作出虚假陈述将导致认证和证书的终止。